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Protokół Nr LII/2022 

z sesji Rady Miejskiej w Klimontowie 

odbytej w dniu 28 października 2022 r. 
 

 

 

Sesja odbyła się w Miejsko – Gminnej Bibliotece Publicznej w Klimontowie.  

Sesja trwała od godz. 11.00 do godz. 11.45. 

Obradom sesji przewodniczył pan Robert Orłowski, Przewodniczący Rady . 

W sesji uczestniczyli radni, pan Marek Goździewski – Burmistrz Miasta i Gminy 

Klimontów, pan Edward Przytuła – Zastępca Burmistrza, pani Anna Sobolewska – 

Skarbnik Miasta i Gminy jak listy obecności stanowiące załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Na sesji podjęto uchwały od Nr LII/374/2022 do Nr LII/381/2022 w głosowaniu 

jawnym imiennym w trybie art. 14 ustawy o samorządzie gminnym.  

Głosowanie odbyło się przy użyciu urządzeń umożliwiających rejestrację 

umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań 

radnych.  

Imienne wykazy głosowań radnych są załącznikami do niniejszego protokołu.  

Radny nieobecny usprawiedliwiony: Rafał Król. 

Protokołowała Irena Lipiec, inspektor. 

 

Do punktów 1 i 2 porządku obrad sesji 

Pan radny Orłowski, Przewodniczący Rady otworzył obrady LII sesji Rady 

Miejskiej. Serdecznie powitał panie i panów radnych, pana Marka 

Goździewksiego - Burmistrza Miasta i Gminy, pana Zastępcę Burmistrza Edwarda 

Przytułę, panią Skarbnik Annę Sobolewską, panią inspektor, pana obsługującego 

sesję oraz mieszkańców gminy Klimontów i gości, którzy oglądają sesję przez 

internet. Na podstawie listy obecności stwierdził, że jest quorum, bo obecnych 

na sesji jest 14 radnych, 1 radny nieobecny usprawiedliwiony. Podejmowane 

dzisiaj uchwały będą mieć moc prawną.  

Następnie pan Przewodniczący Rady odczytał proponowany porządek obrad 

sesji. Po jego odczytaniu zapytał czy są inne uwagi, propozycje do 

proponowanego porządku obrad.  

Wniosek zgłosił pan Burmistrz Goździewski.  
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Pan Burmistrz Goździewski wniósł o wprowadzenie do porządku obrad sesji 

projektu uchwały w sprawie zapewnienia uruchomienia linii autobusowych o 

charakterze użyteczności publicznej na terenie Gminy Klimontów w ramach 

„Funduszu rozwoju przewozów autobusowych o charakterze użyteczności 

publicznej”. Mamy nabór wniosków do Funduszu. Skorygowaliśmy linie o 

miejscowości, które pętlowo skomunikujemy z gminą. Proszę o podjęcie uchwały, 

żeby w następnym roku kontynuować te przewozy.  

Pan Przewodniczący Rady poddał wniosek pana Burmistrza pod głosowanie.  

Za: 14. Wniosek przeszedł.  

Pan Przewodniczący Rady zaproponował wprowadzenie projektu uchwały do 

porządku obrad jako pkt. 11, jako pkt. 12 byłoby „Zakończenie obrad sesji”. 

Poddał pod głosowanie porządek obrad po zmianach. 

Za: 14. Porządek obrad został przyjęty. 

 

Porządek obrad po zmianach 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej ważności. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

a. zgłaszanie propozycji do porządku obrad 

b. przyjęcie porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Zmiany w budżecie gminy na 2022 r.  

5. Zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Klimontów na lata 

2022 – 2038. 

6. Udzielenie pomocy finansowej na rzecz Powiatu Sandomierskiego z 

przeznaczeniem na dofinansowanie remontu drogi powiatowej w 

miejscowości Nowa Wieś. 

7. Udzielenie pomocy finansowej na rzecz Powiatu Sandomierskiego z 

przeznaczeniem na dofinansowanie odbudowy drogi powiatowej w 

miejscowości  Nowa Wieś. 

8. Przyjęcie „Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych w Gminie 

Klimontów na lata 2022 – 2028”. 

9. Nabycie nieruchomości gruntowych w Klimontowie.  

10. Wprowadzenie zmian w uchwale Nr II/12/18 Rady Gminy w 

Klimontowie z dnia 28 listopada 2018 r. w sprawie regulaminu 

targowiska w Klimontowie.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie zapewnienia uruchomienia linii 

autobusowych o charakterze użyteczności publicznej na terenie Gminy 

Klimontów w ramach „Funduszu rozwoju przewozów autobusowych o 
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charakterze użyteczności publicznej”.  

12. Zakończenie obrad sesji. 
 

 

Do punktu 3 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady wyraził nadzieję, że każdy z radnych zapoznał się z 

treścią protokołu z poprzedniej sesji, która odbyła się 29 września 2022 r. Zapytał 

czy radni wnoszą uwagi do protokołu. Uwag nie zgłoszono. 

Pan Przewodniczący Rady poddał protokół pod głosowanie.  

Za: 14, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Protokół został przyjęty. 

 

Do punktu 4 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. Następnie zapytał czy ktoś 

z radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały. Uwag i zapytań nie zgłoszono.  

Opinie Komisji Rady: 

Pan radny Mucha – Komisja Budżetowa pozytywnie opiniuje zarówno zmiany w 

budżecie gminy jak i wiążące się z nimi zmiany w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej.  

Pani radna Cichoń – Komisja Spraw Społecznych pozytywnie opiniuje zarówno 

zmiany w budżecie gminy jak i zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej.  

Pan radny Borycki – Komisja Rolna obydwie uchwały pozytywnie opiniuje.  

Pan radny Rębacz – Komisja Rewizyjna pozytywnie opiniuje obydwie uchwały.  

Pan Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Za: 14, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Po przeprowadzonym głosowaniu pan Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada 

podjęła uchwałę Nr LII/374/2022 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 r.  

Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Do punktu 5 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. Następnie zapytał czy ktoś 

z radnych ma zapytania, uwagi. Zapytań i uwag nie zgłoszono. Poddał projekt 

uchwały pod głosowanie.  
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Za: 14, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Po przeprowadzonym głosowaniu pan Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada 

podjęła uchwałę Nr LII/375/2022 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Klimontów na lata 2022-2038. Uchwała jest załącznikiem do 

protokołu.  

 

Do punktu 6 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. Następnie zapytał czy ktoś 

z radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały. Uwag i zapytań nie zgłoszono.  

Opinie Komisji Rady: 

Pan radny Mucha – Komisja Budżetowa jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

Pani radna Cichoń – Komisja Spraw Społecznych pozytywnie opiniuje projekt 

uchwały.  

Pan radny Borycki – Komisja Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie 

opiniuje projekt uchwały.  

Pan radny Rębacz – Komisja Rewizyjna również pozytywnie opiniuje projekt 

uchwały. Na tej drodze trzy osoby poniosły śmierć a jedna została kaleką. Prośba 

o podjęcie uchwały. 

Pan Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Za: 13, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Po przeprowadzonym głosowaniu pan Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada 

podjęła uchwałę Nr LII/376/2022 w sprawie udzielenia pomocy finansowej na 

rzecz Powiatu Sandomierskiego.  

Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Do punktu 7 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. Następnie zapytał czy radni 

mają zapytania, uwagi do projektu uchwały. Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Opinie Komisji Rady: 

Pan radny Mucha – Komisja Budżetowa jednogłośnie jest za udzieleniem 

pomocy finansowej Powiatowi.  

Pani radna Cichoń – Komisja Spraw Społecznych również jest za udzieleniem 

pomocy finansowej.  
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Pan radny Borycki –Komisja Rolnictwa jednogłośnie pozytywnie opiniuje projekt 

uchwały.  

Pan radny Rębacz – Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie opiniuje projekt 

uchwały.  

Pan Przewodniczący Rady udzielił głosu panu Burmistrzowi.  

Pan Burmistrz Goździewski powiedział, że są to drogi tranzytowe i bardzo ważne 

inwestycje. Pierwsza uchwała jaka została podjęta to ta droga w niej ujęta jest 

już po przetargu I etap. Podpisana jest już umowa, a ten II etap – jest większa 

kwota wkładu własnego w związku z tym, że jest dofinansowanie z programu 

Fundusz Inwestycji Drogowych. Tam jest większy wkład własny i w związku z tym 

jest inna proporcja jeśli chodzi o wkłady poszczególnych gmin i starostwa. Jest to 

jeden ciąg drogi, od krzyżówki drogi wojewódzkiej w górę chodzi o poszerzenie 

obustronne drogi. Będzie można przejść, przejechać rowerem. Starosta się 

postarał, środki się znalazły i mieszkańcy będą mieli trochę ulgi jakby ta droga z 

poszerzeniem do końca wsi by powstała. Te końcówki będą w kolejnych 

rozdaniach aplikowane, pewnie będzie i III etap. Są to duże środki, ale po 

przetargu na pewno się okaże czy to będzie 500 000 zł czy mniej. Póki co te środki 

musimy zaplanować w budżecie.  

Pan Przewodniczący Rady zapytał czy ktoś chce jeszcze zabrać głos. Nikt głosu 

nie zabrał. Poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Za: 13. Głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Po przeprowadzonym głosowaniu pan Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada 

podjęła uchwałę Nr LII/377/2022 w sprawie udzielenia pomocy finansowej na 

rzecz Powiatu Sandomierskiego.  

Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Do punktu 8 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. Każdy z radnych zapoznał 

się z materiałami i zapytał czy radni mają uwagi lub jakieś zapytania. Nie widzę.  

Poprosił o opinię Komisję Budżetową.  

Pan radny Mucha – Panie Przewodniczący tutaj na Komisjach wspólnie 

dyskutowaliśmy nad tą strategią i chcielibyśmy zapytać jaki jest przyjęty rok 

bazowy, bo niektóre dane są nieaktualne. Jeśli byśmy przyjęli, że to dzisiaj to tak 

z własnego podwórka – jest 4 jednostki w Krajowym Systemie Ratowniczo – 

Gaśniczym, a w strategii są wpisane 3. Nie ma wpisanego Zakrzowa.  



str. 6 

 

Pan radny Rębacz - Rokiem bazowym na pewno był 2021 rok, bo rok 2022 jeszcze 

się nie zakończył.  

Pan radny Mucha - Jeśli przyjmujemy rok 2021, to nam wszystko wyjaśnia.  

Pan Przytuła, Zastępca Burmistrza - Dane są z 2021 r. 

Pan Przewodniczący Rady - Punktem odniesienia jest rok 2021 r. czyli wszystko 

się zgadza. Proszę o opinię Komisję Społeczną.  

Pan radna Cichoń – Komisja Społeczna po wyjaśnieniach pozytywie opiniuje.  

Pan Burmistrz Goździewski – Skorygować program o dodanie jednostki OSP 

Zakrzów.  

Pan Przewodniczący Rady – Str. 15 strategii – Mamy cztery jednostki, tj.  OSP 

Klimontów, OSP Krobielice, OSP Konary i OSP Zakrzów włączone do Krajowego 

Systemu Ratowniczo – Gaśniczym. Kto za tym, żeby skorygować ten punkt ?.  

Za: 13. Punkt skorygowano.  

Opinie pozostałych Komisji: 

Pan radny Borycki – Komisja Rolna po wyjaśnieniu pozytywnie opiniuje.  

Pan radny Rębacz – Komisja Rewizyjna również pozytywnie opiniuje.  

Pan Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Za: 13. Głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Po przeprowadzonym głosowaniu pan Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada 

podjęła uchwałę Nr LII/378/2022 w sprawie przyjęcia „Strategii Rozwiązywania 

Problemów Społecznych w Gminie Klimontów na lata 2022 – 2028”.  

Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Dom punktu 9 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. Następnie zapytał czy radni 

wnoszą uwagi, zapytania. Uwag i pytań nie zgłoszono.  

Opinie Komisji Rady: 

Pan radny Mucha – Komisja Budżetowa po dyskusji jednogłośnie jest za 

nabyciem działek.  

Pani radna Cichoń – Komisja Społeczna również jest za nabyciem działek.  

Pan radny Borycki – Komisja Rolna jest za nabyciem działek.  

Pan radny Rębacz – Komisja Rewizyjna jest za nabyciem działek.  
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Pan Przewodniczący Rady udzielił głosu panu Burmistrzowi.  

Pan Burmistrz Goździewski wyjaśniał – My jako gmina częściowo jesteśmy 

właścicielami działek. Powstały tam ciągi piesze. Regulujemy teraz to. Tamta 

działka to było pobojowisko, teraz jest przywrócona do użytku. Pan Zastępca 

podpowiada mi, że tam będą posadzone drzewa miododajne.  

Pan Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Za: 13. Głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Po przeprowadzonym głosowaniu pan Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada 

podjęła uchwałę Nr LII/379/2022 w sprawie nabycia nieruchomości 

gruntowych. 

Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Do punktu 10 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały.  

Opinie Komisji Rady: 

Pan radny Mucha – Komisja Budżetowa jednogłośnie jest za przyjęciem projektu 

uchwały.  

Pani radna Cichoń – Komisja Spraw Społecznych również jest za przyjęciem 

uchwały.  

Pan radny Borycki – Komisja Rolna pozytywnie opiniuje projekt uchwały.  

Pan radny Rębacz – Komisja Rewizyjna pozytywnie opiniuje projekt uchwały.  

Pan Przewodniczący Rady zapytał czy ktoś z radnych chce jeszcze coś 

dopowiedzieć. Nikt nie zabrał głosu. Poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Za: 13.  

Po przeprowadzonym głosowaniu pan Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada 

podjęła uchwałę Nr LII/380/2022 w sprawie zmian w uchwale Nr II/12/18 Rady 

Gminy w Klimontowie z dnia 28 listopada 2018 r. w sprawie regulaminu 

targowiska w Klimontowie.  

Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Do punktu 11 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. Zapytał czy komisje miały 

tę uchwałę na obradach.  
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Pan radny Mucha odpowiedział, że otrzymali tę uchwałę chwilę przed sesją.  

Pan Przewodniczący Rady zapytał czy radni mają pytania do projektu uchwały. 

Głos zabrali w kolejności jak niżej: 

Pan radny Rębacz – Mam uwagę. Wiem, że nic nie zmienimy, bo termin jest do 

4 listopada i to już tak zostanie, tak musi być. Natomiast w przyszłości może 

udałoby się coś odwrócić, bo linia autobusowa Klimontów - Nowa Wieś przez 

Górki, Olbierzowice, Ułanowice, Konary, Konary – Kolonia, Pokrzywianka, Górki 

Klimontów. Czyli z Nowej Wsi zabierają jadą do Olbierzowic, Ułanowic, Konar, 

Kolonii – Konary – taka wycieczka. Może dałoby się to odwrócić, żeby zaczynali 

od Konary – Kolonia i dalej w kierunku Klimontowa, czyli z Kolonii Konar do 

Ułanowic, Olbierzowic itd. Gdyby w przyszłości dałoby się odwrócić, żeby ten 

kierunek był od Konar w kierunku Klimontowa. Wiem, że teraz ta uchwała musi 

tak zostać, ale na przyszłość jak by dało radę. Oczekiwania były większe, bo jak w 

środkach masowego przekazu mówili, że przywracają komunikację, którą 

niedobrzy polikwidowali to wydawało się, że będzie rozkład jazdy i autobusy 

będą jeździć z wioski do wioski. Tak nie będzie, bo nikogo na to nie stać. Poza tym 

nie ma za dużo zainteresowanych. Dzisiaj ludzie mają samochody. Ja to 

zgłaszałem kiedyś, ale widzę, że zapisane jest jak było. Dziękuję.  

Pan radny Borycki – Chciałem się odnieść też do pkt. 3 uchwały: Konary, Konary 

– Kolonia. Tam dojeżdża do ujęcia. Mieszkańcy pisali pismo do Burmistrza, żeby 

ten przystanek jeszcze jeden zrobić jak się Kolonie Konary kończą a zaczynają 

Kujawy. Tam jest dobry zajazd, tam by nawracał i stamtąd dzieci by zabierał, bo 

tak jest 6 dzieci. Teraz 800 m musi dojść do przystanku, a tak to by sprawa była 

rozwiązana jak by ten przystanek postawił.  

Pani radna Cichoń – Chciałam zwrócić uwagę, że są to linie, które zabierają dzieci 

ze szkół. I tak jak w tym troku były zgłoszenia niektórych uczniów, którzy kończą 

po 7 godzinach lekcyjnych o 14.30, a pierwszy bus pojawiał się na przystanku 

16.15 to problem jest co z tymi dziećmi zrobić. Przynajmniej takie były zgłoszenia, 

bo mówię to co dzieciaki zgłaszały. Może godziny dopasować do dzieci.  

Pan Burmistrz Goździewski odpowiedział, - Jeśli chodzi o te zgłoszenia to linie 

autobusowe tak czy tak musimy zgłosić. Jeśli chodzi o zakres to te miejscowości 

możemy wnioski modyfikować. Konary – Kolonia – nie jest powiedziane, który 

przystanek, więc możemy go jeszcze dopisać przy tym zgłoszeniu. Jeśli chodzi o 

linię autobusową – trzeba by odwrócić kierunek jazdy. Jak jest możliwość teraz 

to można skorygować, odwrócić tę linię i można podjąć taką uchwałę. Jeśli chodzi 

o godzinę odjazdu to z tymi godzinami walczymy od dwóch lat. Jak jednym 

dostosujemy to drudzy są nerwowi. Godziny są pod te dzieci, które kończą zajęcia 
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po 8 – 9 godzinach, a dzieci, które wcześniej kończą muszą po prostu poczekać. 

Nie ma wyjścia, bo nie da się tego do każdej osoby indywidualnie dostosować.  

Pan Przytuła, Zastępca Burmistrza - Proszę pamiętać, że te dzieci, które później 

będą jechać z Nowej Wsi przejadą dalej przez Konary, gdzie w jedną czy drugą 

stronę drudzy będą się wozić.  

Pan radny Rębacz – Może to zostawić.  

Pan Przewodniczący Rady - Słuszna uwaga pana Wiceburmistrza.  

Pan Przytuła, Zastępca Burmistrza - Dzisiaj jest może troszkę większe 

zapotrzebowanie, bo dodatki i w ogóle, ale w normalnych jak obserwowałem to 

są 2 osoby. Jest teraz więcej, bo zapotrzebowanie na węgiel.  

Pan Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Za: 13.  

Po przeprowadzonym głosowaniu pan Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada 

podjęła uchwałę Nr LII/381/2022 w sprawie zapewnienia uruchomienia linii 

autobusowych o charakterze użyteczności publicznej na terenie Gminy 

Klimontów w ramach „Funduszu Rozwoju przewozów autobusowych o 

charakterze użyteczności publicznej”. 

Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Do punktu 12 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że zrealizowano wszystkie punkty 

dzisiejszego porządku obrad. Podziękował wszystkim za uczestnictwo w niej i 

ogłosił zamknięcie sesji.  

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołowała:        Przewodniczył: 


